
Beboerrådsmøde d. 5. november 2019 
Til stede: Anne, Rani, Astrid, Jakob, Anne Sofie, Emilie 
 
 
1) Valg af referent og ordstyrer  

- Referent: Astrid 
- Ordstyrer: Jakob 

 
2) Orientering fra BBS 

- Da Leif ikke er mødt, fortæller Jakob om hans driftmøde med Leif og driftschefen i FSB 
 
Hjemfaldspligten  

- Ejendom og grund er pt. prissat til 142 mio. kr. med en hjemfaldspligt i 2040 
- Indtil da må vi holde bygningen ved lige – dette indbefatter, at elevatorerne på sigt skal 

skiftes samt eventuelt vinduer og radiatorer. 
- Møde den 21. november vil Leif meddele dette til beboerne, da mange beboere ikke kender 

til hjemfaldspligten. 
 
Leif har meddelt at han stopper d. 21.06.2020 

- Vi skal have ansat en ny, og beboerrådet anser Kenneth som den bedst kvalificerede til 
denne post.  

 
Skadedyr 

- Der er indkøbt fælder, og Leif har taget hånd om den de henvendelser der har været vedr. 
skægkræ. Sagen er vendt med diverse konsulenter, som ikke mener at der skal sprøjtes 
imod skadedyrene. 

 
Leif har haft møde med kommunen vedr. parken 

- Der har indtil nu ikke været en aftale med kommunen omkring græsslåning, men det vil der 
nu blive lavet. 

 
Fremover vil lejlighederne bliver malet af maler inden indflytning. 

- Flere og flere undrer sig over at man selv skal male lejlighederne ved indflytning  
- Det vil ikke påvirke de nuværende lejere 

 
Kontrakt med firma om røgalarmer er opsagt 

- Alarmerne er ikke koblet til hinanden og koster 800 kr. hvis de falder ned.  
- Fremover vil der blive opsat selvindkøbte røgalarmer til pris på 150 kr. stk. Disse 

røgalarmer kan det samme, men er billigere. 
 
3) Nyt fra bestyrelsen 



- Intet nyt bestyrelsesmøde d. 25. november 
 
4) Planlægning af beboermøde d. 17.11.2019 

- Astrid står for facebookindkaldelse  
- Anne står for ophængning af indkaldelser i opgangene 
- Jakob står for at handle ind til mødet via Nemlig.dk 

 
Nyt fra beboerrådet 

- Der skal oplyses beboerne, at vi i beboerrådet ønsker at gøre kollegiet røgfrit. Det er ikke 
muligt at foretage afstemning til mødet – dette skal gøres ved urafstemning.  

- Vi har diskuteret om prisen på lejefaciliteter skal sættes op. Dette da det pt. ikke er 
udgiftsneutralt for kollegiet at udleje faciliteterne. Beboerrådet vil tage diskussionen med 
videre til beboermødet, i håbet om en god dialog vil føre til en god beslutning.  

 
Valg af ny forperson 

- Anne ønsker ikke at forsætte som forperson efter beboermødet d. 17.11.2019 
- Vi skal have gjort reklame for os selv, så flere beboere får indsigt i vores arbejde – næste 

møde bør holdes som et åbent møde 
- Det er ikke muligt for beboerrådet at overleve hvis ikke vi har en forperson. 

 
5) Nyt vaskeri 

- Det blev besluttet til infomøde om vaskeriet d. 9.10.2019, at et vaskeriudvalg skal ligge hos 
beboerrådet. 

- Der er mest stemning for at vi leaser et nyt vaskeri, men det kræver at priserne kan blive 
fastholdt 

- Lad os bede om et tilbud med og uden vand – måske dette kan få flere beboere til at bruge 
vaskeriet hvis man ved en vask ikke selv skal betale for vand. 

- Vi vil bestræbe os på, at de nye maskiner har bedre timelabs og at maskinerne er større. 
 

6) Evt 
  


